
  
                                                      

 

Vi Socialdemokrater avstår från att ta ställning till höjd ersättning för 

uppskjuten/flyttad semester. Anledningen är att vi anser att avtal om löner och 

ersättningar ska slutas genom förhandlingar mellan fack och arbetsgivare, därför 

hänskjuter vi frågan dit. 

Vår grundinställning är att vi ska följa den svenska modellen. Det är vid förhandlingar 

mellan fack och arbetsgivare för en verksamhet som de bästa lösningarna kan hittas, 

eftersom båda parter är väl bekanta med verksamhetens konkreta behov och 

möjligheter. 

Vår socialdemokratiska linje är att personalen ska ha konkurrenskraftiga löner, en bra 

arbetsmiljö och goda arbetsvillkor, oavsett tid på året. Det kommer att fortsätta vara 

vår linje och prioritering och något som vi avsatt stora belopp till i våra budgetar. 

 


